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     Cât de departe suntem dispuși să mergem pentru vise? Da, unii ar spune că nu are rost și
trebuie să fim strict realiști...alții, mânați de curaj ar spune că merită să sacrificăm tot...
bineînțeles, discuții în contradictoriu o să fie mereu...Dar eu, părerea mea contează? Desigur!
Un sfat din parea mea pentru toți care au vise mărețe, URMEAZĂ-LE!!! Dacă tu nu crezi în
visele tale atunci cine ar trebui să o facă? Nimeni nu a pornit de sus, cu toții au pornit de jos, de
la nivelul nostru, de pe această treaptă...daca alțtii au reușit eu de ce nu aș putea? Și nu numai
eu, ci și tu...și alții! Lasă scuzele și începe să faci ceva pentru ca visele tale să devină realitate,
nu le lăsa să apună!      Michelangelo spunea ”Văd îngerul în piatră și sculptez până îl
eliberez”...                Autor: Dunca Silvia, eleva Liceul Regele Ferdinand
Sighet, prof. Bout Odarca
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